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27 ledna, 2023

Mike Yeadon: „Doufám, že se mýlím, ale myslím, že
tohle se stane“ (video)

necenzurovanapravda.cz/2023/01/mike-yeadon-doufam-ze-se-mylim-ale-myslim-ze-tohle-se-stane-video

Mike Yeadon byl ještě na sklonku roku 2020 prvním, kdo varoval

před mRNA injekcemi a upozornil na jejich nepříznivé účinky. Jako

bývalý vedoucí pracovník Pfizeru jistě věděl, o čem hovoří. V

mnohém z toho, nač upozornil, měl pravdu. Nyní přišel s dalším

varováním.

„Výrobci vakcín mění všechny stávající vakcíny na vakcíny mRNA,“

varuje bývalý viceprezident společnosti Pfizer Mike Yeadon.

„Všechny vlády budou muset aplikovat 10 injekcí na osobu,“ dodává.

„Lidské tělo nevydrží 10 těchto injekcí,“ řekl Yeadon. Obává se, že

vlády postaví lidi do pozice, kdy nebudou mít jinou možnost.

Myslí si, že učiní digitální identitu – ne nutně očkovací pas –

povinnou. „Bez digitálního ID nebudete moci nakupovat, cestovat ani

pracovat.“
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Yeadon si také myslí, že hotovost zmizí a bude nahrazena CBDC

(digitální měna centrální banky). „Mohou pak říci: pokud

nedostanete předepsané očkování, nesmíte tankovat, cestovat ani

kupovat jídlo.“

„Systém, který jsem právě popsal, je již ve startovacích blocích,“ říká

v rozhovoru s Alexem Jonesem. „Říkám lidem: plaťte v hotovosti a

nakupujte na různých místech.“

„Doufám, že se mýlím, ale myslím, že tohle se stane.“

Tolik Mike Yeadon. Hovoří přesně o tom, nač zde opakovaně

upozorňuji a před čím před pár dny varoval i prof. Bhakdi. Zásadním

problémem, který je před námi je digitální otroctví.

Záležitosti jako válka na Ukrajině nebo různé lokální bezvýznamné

problémy, které se zbytečně nafukují, mají zastřít vše co je skutečně

podstatné…

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 0 Průměrně: 0]
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